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Az elmúlt fél évben az élet jelentősen megváltozott az egész országban, kerületünkben. 

A koronavírus-járvány nem csak a hétköznapjainkra gyakorolt negatív hatást, hanem          
jelentősen befolyásolta a hitélet gyakorlását is. Az egyházak a kormányzati intézkedéseknek           
megfelelően a szertartások egy jelentős részét nem a hívők személyes jelenlétében tartották            
meg, hanem az online téren keresztül próbálták biztosítani a hívőknek az egyházakhoz            
fűződő hitéletük gyakorlását. Sajnos, a hagyományosan sok embert megmozgató vallási          
ünnepeket (húsvét, búcsúk, augusztus 20.) sem lehetett megtartani. 

A tanácsnoki szerepkör így jelentősen háttérbe szorult az elmúlt fél év során, és alapvetően              
hivatali szinten maradt. Ennek megfelelően a 2020. évi egyházi támogatások előkészítése           
megtörtént, a szerződések megkötése folyamatos. A Kerület továbbra is biztosít forrásokat az            
egyházaknak váltakozó mértékben. Az elosztás a kerületi beágyazottság, a kerületi hívek           
száma, közösségek méretéhez, a közösségek erőforrásához mérten lett elosztva. A nagyobb           
kerületi, egyházakat érintő beruházások (pl. Szent Imre templom felújítása) folyamatban          
vannak. A kerületi egyházi infrastruktúrák fejlődése jelentős, a beruházások környékét is           
jelentősen alakíthatja a jövőben. 
A 2019. évi támogatások elszámolása részben megtörtént, kettő esetben még folyamatban           
van, három esetben pedig hosszabbítást kértek a járványhelyzetre való tekintettel.  

A nyár folyamán római katolikus egyháznál a dispozíciók több változást hoztak a kerületbe.             
Ezek közül a legfontosabb, hogy Kelenföldi Szent Gellért plébánosa, Forgács Alajos több            
évtized után távozott a kerületből. 
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